



AIA Hong Kong

AIA Financial Centre,
712 Prince Edward Road East,
Kowloon, Hong Kong
T: (852) 2881 3333
AIA.COM.HK

Memo

Attn: All Business Partners

From: Anne Weedon

Dept: Partnership Distribution

Date: 24 December 2012

Total page: 1

Subject: (Ref: A2012132) 免除持有香港身份證而居留於指定國家之受保人的危疾居留風險額外保費
Removal of Critical Illness Residence Rating for Insureds holding HKID Card
residing in selected countries

友邦香港欣然通知大家，由即日起，所有持有香港身份證而居於下列國家的受保人，友邦香港不再於其危疾保障中收取居留風險的額外保費：

- (i) 美國
- (ii) 加拿大
- (iii) 西歐
- (iv) 澳洲
- (v) 紐西蘭

上述放寬的指引適用於現有的保單。受保人/申請人(如非受保人)只需填寫及遞交更改保單申請書至友邦香港的保戶服務部申請刪除居留風險的額外保費。

請將以上訊息傳予相關合資格業務代表。如有任何疑問，請致電保險及理財顧問熱線 3972 8899。

AIA Hong Kong is pleased to inform you that with immediate effect, AIA Hong Kong will no longer apply residence rating for Critical Illness products on all on the Insured with Hong Kong Identity Card and is residing in the following countries :

- (i) United States
- (ii) Canada
- (iii) Western Europe
- (iv) Australia
- (v) New Zealand

The above relaxation also applies to existing policies. The Insured/Applicant (if other than the Insured) simply needs to apply for the removal of residence rating by completing a Request for Change form and returning it to AIA Hong Kong POS department.

Kindly please convey the above message to all your fellow qualified Technical Representative. For enquiries, please feel free to call our Brokerage & IFA Hotline 3972 8899.

Best regards,

Anne Weedon
Head of Partnership Distribution

注意 Note:

於這通告內所提及的「友邦香港」是指美國友邦保險(百慕達)有限公司。

“AIA Hong Kong” as used herein refers to American International Assurance Company (Bermuda) Limited.